

Jan Lieder

Die rechtsgeschäftliche Sukzession

Eine methodenpluralistische Grundlagenuntersuchung zum deutschen Zivilrecht und Zivilprozessrecht sowie zum Internationalen und Europäischen Privatrecht

[Principles of Contractual Succession. A Study of German Civil Law and Civil Procedure Law as well as International and European Private Law Based on Methodological Pluralism.]

Published in German.

Jan Lieder develops and reviews the principles of contractual succession (outside inheritance law) under German civil law and civil procedure law as well as private international law and European private law using the examples of assignment of rights, substitution of debtors and transfer of contractual positions, movable and immovable property.

Jan Lieder ist Professor für Bürgerliches Recht, Handels- und Wirtschaftsrecht an der Albert-Ludwigs-Universität Freiburg und dort Direktor der Abteilung Wirtschaftsrecht des Instituts für Wirtschaftsrecht, Arbeits- und Sozialrecht sowie im zweiten Hauptamt Richter am Schleswig-Holsteinischen Oberlandesgericht.



2015. XXXIV, 1296 pages. JusPriv 188

ISBN 978-3-16-153034-0

DOI 10.1628/978-3-16-153034-0

eBook PDF 194,00 €

ISBN 978-3-16-152911-5

cloth 194,00 €

Order now:

https://www.mohrsiebeck.com/en/book/die-rechtsgeschaefltliche-sukzession-9783161530340?no_cache=1

order@mohrsiebeck.com

Phone: +49 (0)7071-923-17

Fax: +49 (0)7071-51104